
Referat af bestyrelsesmøde den 16. maj 2023 

Deltagere: Mikael, Mia, Kenneth og Anne-Marie (referent) 

Afbud: Lene 

Barnevognsskur Afventer Jørgens tilrettede tegning og endelig og opdateret pris fra de 2 entreprenører. 

Brandtjek  Jørgen har været og kigget på vægge mv. hos Anne-Marie. Han har udleveret en tegning over 5. 

sal hvor de vægge det vedrører er optegnet. Der er 2 muligheder for at brandsikre ift lejlighedsskellene. 

Den ene mulighed er at der suppleres med en ny brandsikker væg, hvilket betyder at der ”tages” lidt af 

rummet. Alternativt kan væggene fjernes og et helt nyt lejlighedsskel kan etableres. Da der også er 

lejlighedsskel på badeværelser, skal det undersøges om disse kan brandsikres oppefra.e Det skal godkendes 

og Jørgen undersøger hvilken løsning der kan godkendes.  

Træer på den grønne sti Intet nyt. Anne-Marie har rykket kommunen 2 gange. 

Vandskade 22,5.tv Rør er udskiftet. Mikael har rykket skadeservice for igangsætning af udbedring af 

vægge, gulv og lofter – på 4. og 5. sal. 

Gensyn Bar Søren Ballhausen har været i dialog med kommunen om støjgener fra Gensyn. Kommunen vil 

tage på inspektion. Da Mikael ved at Ulrik og Maria har været i dialog med ejeren, vil vi lige høre hvad de 

har fået ud af det. Alternativt kan der klages. Der er både støjgener og udsynsproblemer, når der 

eksempelvis stables stole, så man ikke kan orientere sig når man skal ud på Rolighedsvej. 

Opfølgning på Generalforsamling Intet. 

Eventuelt Der er problemer med en faldstamme i nr. 1,2.th. Hans Jørgen har kigget på det og anbefalet at 

vores vvs’er kigger nærmere på det. 

Der hensættes fortsat tomme kasser fra madlevering i opgangene. De sidste 14 dage har der stået tomme 

kasser i nummer 1 (under trappen) Det indskærpes at der pga brandfare ikke må stå noget i opgangene. 

Næste møde afholdes i haven den 22. juni 2023 kl. 18.00 – Anne-Marie sørger for lidt mad. 


